
  

 

               Notulen Algemene Ledenvergadering 
          Datum: vrijdag 23 februari 2024 

          Tijd: 19.30 uur 

          Plaats: It Gryn, Stiens 

          Aanwezig: 29 stemgerechtigden (presentielijst aanwezig).      

    Aanwezig bestuur: Mindert Pool (voorzitter), Frank Dankmeijer (secretaris), Erwin                              

                          Krot. Marike Utzon, Barry van Ee.                                                           

          Afwezig bestuur: William Baranyizigiye (penningmeester). 

 

De voorzitter (vz) opent de ALV om 19.45 uur.  

Statutenwijziging 

Vz legt uit dat statutenwijziging t.b.v. de nieuwe structuur van de vereniging noodzakelijk is. Hierover 

zou deze ALV gestemd worden om deze wel/niet aan te nemen. Vz doet een mededeling dat er deze 

week nog een voorstel voor wijziging was binnengekomen van de oprichters van Iryoku en licht kort de 

hoofdpunten ervan toe. Dit voorstel betreft een aanpassing van de rol van raad van advies (rva) in de 

statuten die vandaag ter stemming worden gebracht. Dit komt te laat voor goedkeuring op deze ALV, 

want ALV heeft geen kennis kunnen nemen van de inhoud en volgens statuten mag deze aanvulling 

daarom nu niet ter stemming worden gebracht.  

Vz, bestuur en rva beantwoorden vervolgens kritische vragen van ALV over deze last-minute 

toevoeging. Discussie volgt over o.a. rva-bevoegdheden, de karate-inhoudelijke rol van rva en 

benoeming rva-leden door oprichters (zij dragen voor, ALV benoemt?). 

Vz komt met ALV overeen om ad hoc een stemronde uit te voeren met daarbij de vraag: de geplande 

statutenwijziging deze ALV ter stemming brengen en in een volgende ALV het nieuwe 

wijzigingsvoorstel apart ter stemming brengen óf wil men nu in zijn geheel afzien van stemming over 

de geplande statutenwijziging en alles-in-één op een volgende ALV ter stemming brengen?  

Stemronde ad hoc: wil de ALV stemming over de geplande statutenwijziging deze ALV door laten 

gaan en nieuw wijzigingsvoorstel op een latere ALV behandelen? Resultaat: 20 ja-stemmen, 2 nee-

stemmen en 7 blanco-stemmen. Nodig ter goedkeuring: 16 stemmen (meer dan 1/2 van de stemmen. 

Conclusie: besluit is aangenomen. 

Stemronde geplande statutenwijziging: gaat de ALV akkoord met de geplande statutenwijziging? 

Resultaat: 22 ja-stemmen, 2 nee-stemmen en 5 blanco-stemmen. Nodig ter goedkeuring: 20 stemmen 

(2/3 van de stemmen). Conclusie: besluit is aangenomen. 

Aanvullend wordt door een lid het voorstel gedaan om het nieuwe wijzigingsvoorstel over de rol rva via 

nieuwsbrief/digitale/schriftelijke wijze te laten verlopen. Secretaris (sc) noemt dat wel moet worden 

onderzocht of het op deze wijze kan volgens de statuten/wet. 

Organisatie 

Vz legt de vernieuwde organisatie structuur van bestuur-rva-commissies uit. Rol rva geeft gevraagd en 

ongevraagd advies aan het bestuur. Dit advies is niet bindend. Om de werking rva-bestuur goed tot 

zijn recht te laten komen, zullen bestuur en rva op jaarbasis een aantal keer bijeen komen. 

Commissies voeren zelfstandig het bestuursbeleid uit. Bestuur is verantwoordelijk. Sc verwijst naar 

https://karateleeuwarden.nl/organisatie/ waar de hele organisatiestructuur wordt uitgelegd, met daarbij 

functies van organen omschreven, wie er in zitten en contactgegevens. 

Begroting 

Vz presenteert de begroting voor dit jaar en licht toe. Sinds de coronajaren is het ledenaantal 

behoorlijk geslonken. Hadden we in onze beste jaren nog ruim 120 leden, vandaag de dag telt Iryoku 

73 leden. Daardoor zijn ledeninkomsten aardig teruggelopen. Tegelijkertijd zijn de afgelopen jaren de 

kosten voor o.a. huur van accommodaties en NSKO-contributie gestegen en heeft de ontwikkeling van 

de vereniging niet stilgestaan, zodat ook deze kosten voor kwaliteitsbehoud en -groei gelijk zijn 

gebleven. Het zorgt ervoor dat we dit jaar genoodzaakt zijn om te bezuinigen. 

https://karateleeuwarden.nl/organisatie/


  

 

Overige thema’s die o.a. besproken zijn: 

• Er is een pilot tot de zomer voor 1 dag per week stamina in een fitnessruimte (the boxx058) 

waar een full palet aan conditietraining gegeven kan worden. De pilot wordt geëvalueerd, 

zowel inhoudelijk als financieel. Stel uitgangspunten hiervoor op en wat je wil bereiken t.b.v. 

de evaluatie. 

• Iryoku heeft de karateclinics bij scholen opgestart. Shihan voert het werk voornamelijk uit en 

krijgt hiervoor een vergoeding. 

• Stijging NSKO-contributie en voordelen aansluiting bij Federatie Oosterse Gevechtskunsten 

(FOG). 

• Welke activiteiten juist op bezuinigen, welke niet? Kijk ook naar wat het de vereniging 

opbrengt, bijv. in termen van promotie en binding tussen leden is het algemene geluid van de 

ALV. 

• Exclusiviteit versus inclusiviteit. Selectief zijn is belangrijk t.b.v. wedstrijden, maar kijk ook 

naar andere ledengroepen om daar ook activiteiten voor te organiseren en in hun behoeften te 

voorzien. Voorbeeld jeugdactiviteiten voor iedereen en het optuigen van de zanshin training 

voor 35 plus. 

• Inzetten op ledenwerving is speerpunt. Meer leden betekent meer bewegingsruimte en komt  

continuïteit van de verenging ten goede. Vz noemt dat alle tips van leden op dit gebied altijd 

welkom zijn. 

Verhoging ledencontributie met 10%  

Naast de aangekondigde bezuinigingen, doet vz het voorstel om de ledencontributie met 10% te 

verhogen. Noodzakelijk om de financiële huishouding gezond te houden en behoud van kwaliteit en 

continuïteit.  

Wat worden de nieuwe tarieven? 

• Voor volwassenen (vanaf 18 jaar en ouder) wordt het tarief € 30,25 per maand / € 363,- per 

jaar (was € 27,50 per maand / € 330,- per jaar). 

• Voor jeugdleden (vanaf 6 jaar tot 17 jaar) wordt het tarief € 26,58 per maand / € 319,- per jaar 

(was € 24,17 per maand / € 290,- per jaar). 

Stemronde verhoging ledencontributie: gaat de ALV akkoord met de verhoging ledencontributie van 

10%? Resultaat: 24 ja-stemmen, 5 blanco-stemmen. Nodig ter goedkeuring: 16 stemmen (meer dan 

1/2 van de stemmen. Conclusie: besluit is aangenomen. 

Vz wijst nog op mogelijkheden voor leden om financiële steun te krijgen om kinderen te laten sporten: 

Jeugdfonds Sport & Cultuur https://jeugdfondssportencultuur.nl/ en Stichting Leergeld Leeuwarden 

https://leergeldleeuwarden.nl/   

Vacature penningmeester 
Vz deelt mede dat de penningmeester stopt. Bestuurslid E. Krot heeft tijdelijk deze rol op zich 

genomen. Dus bestuur is op zoek naar een nieuwe penningmeester. Vanuit enkele leden bestaat 

animo voor de functie. Vz roept aanwezigen op om ook in hun netwerk te kijken of er mogelijke 

gegadigden zijn. Er zal nog een vacature via nieuwsbrief worden gecommuniceerd waar men op kan 

reageren. Verder worden vragen over de functie beantwoord door bestuur. 

Veiligheid 

Vz licht toe dat het verbeteren van de EHBO-hulpverlening binnen onze vereniging ook belangrijk is. 

Kunnen reanimeren en dat er altijd iemand aanwezig is tijdens trainingen die hierin vaardig is. Bestuur 

is in overleg met organisaties voor een cursusaanbod voor een redelijke prijs. In het licht van de 

aangekondigde bezuinigingen zijn de kosten voor eigen rekening van geïnteresseerden, maar in een 

aantal gevallen kan het worden betaald uit de persoonlijke zorgverzekering. Het voorstel komt ter 

besluit voor een volgende ALV. Tip van ALV is om ook te inventariseren wie al EHBO-vaardig is. 

Commissies  

Alle commissies vertellen over hun bezigheden, speerpunten en beantwoorden vragen. 

https://jeugdfondssportencultuur.nl/
https://leergeldleeuwarden.nl/


  

 

2e ALV 

Vz licht toe dat bestuur nog een volgende ALV plant voor de zomer. Hier komen o.a. aan bod: 

decharge oud en nieuw bestuur, nieuw wijzigingsvoorstel statuten, visie, EHBO en benoeming nieuwe 

penningmeester. 

Tot slot volgt nog een vragen- en opmerkingenronde: 

• Een lid vraagt hoe het is geregeld met de aansprakelijkheid van de vereniging. Sc antwoordt 

dat de aansluiting van NSKO bij FOG mogelijkheden biedt om als vereniging gebruik te 

maken van een collectieve verzekering van de FOG, waarbij o.a. aansprakelijkheid bij 

ongevallen gedekt is. Ook onderzoekt bestuur de mogelijkheden op gebied van 

bestuursaansprakelijkheid. 

• Een lid geeft zijn complimenten van hoe het bestuur het oppakt! Tegelijkertijd noemt hij dat 

het belangrijk is om een visie te ontwikkelen voor de vereniging. 

Om 22.35 sluit de vz de vergadering. 

 

De presentielijst kan wegens privacy (AVG) niet worden gedeeld. Wil je hiervan inzage, vraag ernaar 

bij het bestuur via bestuur-team@karateleeuwarden.nl   
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